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ΣΥΝ∆ΕΣΜΟΣ ΕΤΑΙΡΙΩΝ ΦΩΤΟΒΟΛΤΑΪΚΩΝ 
 

ΠΡΑΚΤΙΚΟ Νο 167   
ΤΑΚΤΙΚΗ ΣΥΝΕ∆ΡΙΑΣΗ ∆ΙΟΙΚΗΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ 

 
 

Στην Αθήνα, σήµερα την 4η Ιουλίου 2017, ηµέρα της εβδοµάδας Τρίτη  και ώρα 16:00 
συνήλθαν σε Τακτική Συνεδρίαση τα µέλη του ∆ιοικητικού Συµβουλίου, περιόδου 
2017-2018, του ΣΥΝ∆ΕΣΜΟΥ ΕΤΑΙΡΙΩΝ ΦΩΤΟΒΟΛΤΑΪΚΩΝ (ΣΕΦ), στην έδρα της 
Αστικής Εταιρείας επί της οδού Φειδίου 11 και Μπενάκη, 106 78 Αθήνα, κατόπιν της 
από 27 Απριλίου 2017 Πρόσκλησης του Προέδρου του ∆ιοικητικού Συµβουλίου κ. 
Καπέλλου Σωτήρη, προκειµένου να συζητήσουν και να λάβουν αποφάσεις στα θέµατα 
της Ηµερήσιας διάταξης: 
 

1. Ενηµέρωση επί των εξελίξεων για θέµατα της αγοράς 
2. Ενηµέρωση συναντήσεων – εισήγηση από όσους συµµετείχαν σε συναντήσεις 

από το προηγούµενο ∆Σ µέχρι σήµερα 
3. Εισερχόµενη αλληλογραφία – ενηµέρωση από ∆. Βαρβιτσιώτη 
4. Ταµειακή ενηµέρωση/Νοµιµοποίηση τραπεζών - εισήγηση Μ. Σούρσος 
5. Εκκαθαριστικός λογαριασµός Αυτοπαραγωγής ∆ΕΗ - εισήγηση ∆.Βαρβιτσιώτης 

 
ΠΑΡΟΝΤΑ ΜΕΛΗ  

1. Ο Πρόεδρος  ΚΑΠΕΛΛΟΣ ΣΩΤΗΡΗΣ 
2. Ο Αντιπρόεδρος  ΣΑΚΚΑΣ ΘΑΝΑΣΗΣ   
3. Ο Γραµµατέας ΒΑΡΒΙΤΣΙΩΤΗΣ ∆ΗΜΗΤΡΗΣ (απών) 
4. Ο Ταµίας  ΣΟΥΡΣΟΣ ΜΑΝΩΛΗΣ (εξουσιοδότηση Σε Σ.Καπέλλο) 
5. Μέλος   ΠΙΤΑΡΟΚΟΙΛΗΣ ΣΟΦΟΚΛΗΣ  
6. Μέλος    ΞΑΝΘΗΣ ΣΠΥΡΟΣ 
7. Μέλος   ΤΙΤΟΠΟΥΛΟΣ ∆ΗΜΗΤΡΗΣ 

 
Στο ∆Σ παρευρέθηκε ο Σύµβουλος ΣΕΦ Στέλιος Ψωµάς και το αρωγό µέλος κ. Χ. 
Φίλανδρος. 
 
Ο Πρόεδρος αφού διαπίστωσε την απαρτία δεδοµένου ότι παρίστανται 6 εκ των 7 
µελών του ∆Σ κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης µε κατά σειρά συζήτηση των 
θεµάτων της Η∆. Ο Πρόεδρος ζήτησε από τα Μέλη του Σώµατος, να καταθέσουν αν 
έχουν κάποιο θέµα για συζήτηση εκτός Η∆. Μη υπάρχοντος τέτοιου θέµατος άρχισε η 
συζήτηση των θεµάτων της τακτικής Η∆. 
 
Θέµα 1: Έγκριση των Πρακτικών της προηγούµενης συνεδρίασης 
 
Ο Γραµµατέας παρέδωσε το Πρακτικό της συνεδρίασης στα µέλη, το οποίο είχε ήδη 
σταλεί µε ηλεκτρονικό ταχυδροµείο, για έλεγχο και υπογραφή τους. 
Το ∆ιοικητικό Συµβούλιο αποφασίζει οµόφωνα, και εγκρίνει το πρακτικό της 
προηγούµενης συνεδρίασης ως υποβλήθηκε. 
Όλα τα µέλη αφού ανέγνωσαν τα πρακτικά υπέγραψαν εγκρίνοντας το πρακτικό χωρίς 
παρατηρήσεις. 
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Θέµα 2: Ενηµέρωση από τον Σύµβουλο κ. Ψωµά επί των εξελίξεων για θέµατα της 
αγοράς. 
 
Ο κ. Στέλιος Ψωµάς ενηµέρωσε τα µέλη για τις τελευταίες εξελίξεις σε ότι αφορά στα 
εξής θέµατα: 

1. Θεσµικό πλαίσιο για διαγωνιστικές διαδικασίες: όπως προκύπτει από επαφές µε 
το ΥΠΕΝ, το υπουργείο βρίσκεται σε διαπραγµατεύσεις µε την Κοµισιόν, καθώς 
η τελευταία εµµένει να γίνονται “τεχνολογικά ουδέτεροι” διαγωνισµοί και όχι 
ξεχωριστοί διαγωνισµοί για κάθε τεχνολογία. Παρά τις διαβεβαιώσεις του 
υπουργείου ότι ο επόµενος διαγωνισµός θα µπορούσε να πραγµατοποιηθεί τον 
Οκτώβριο, η εκτίµηση είναι πως αν γίνει διαγωνισµός µέσα στη χρονιά, αυτός 
θα γίνει περί το τέλος, δηλαδή ∆εκέµβριο. 

2. Ο Σύνδεσµος συµµετείχε στη δηµόσια διαβούλευση για τις Ενεργειακές 
Κοινότητες. Το τελικό σχέδιο νόµου θα πάει στη Βουλή πιθανότατα τον 
Σεπτέµβριο.  

Τα µέλη του ∆Σ αλλά και τα παραβρισκόµενα µέλη έκαναν διευκρινιστικές ερωτήσεις 
στο κ Ψωµά και έλαβαν τις απαντήσεις από αυτόν. 
 
Θέµα 3: Ενηµέρωση συναντήσεων – εισήγηση από όσους συµµετείχαν σε 
συναντήσεις από το προηγούµενο ∆Σ µέχρι σήµερα 
 

-  Συµµετοχή του ΣΕΦ στην ηµερίδα για τις Ενεργειακές Κοινότητες που 
διοργανώθηκε στις 30/6/2017 στο ΕΒΕΑ από το ΚΑΠΕ και τον Γερµανικό Οργανισµό 
∆ιεθνούς Συνεργασίας (GIZ). Στη εκδήλωση (που είχε σχετικά µικρή συµµετοχή) έγιναν 
παρουσιάσεις µε την εµπειρία άλλων χωρών και παρουσιάστηκε το προτεινόµενο 
θεσµικό πλαίσιο.   

- Συµµετοχή του ΣΕΦ δια του κ. Σ. Καπέλλου στην ηµερίδα του 
Ελληνογερµανικού Εµπορικού και Βιοµηχανικού Επιµελητηρίου στη Θεσσαλονίκη στις 
20/6/2017 µε θέµα «Επενδυτικές ευκαιρίες και αποθήκευση ενέργειας. Η ηµερίδα είχε 
επιτυχία µε µεγάλο αριθµό επιτυχόντων. Ο κ. Καπέλλος συµµετείχε σε 3 Β2Β 
συναντήσεις. Υπήρχε µεγάλο ενδιαφέρον των εταιρειών για επενδύσεις σε ΑΠΕ και 
ιδιαίτερα στα φωτοβολταϊκά. Το ενδιαφέρον έχει προκαλέσει η διαδικασία των 
διαγωνισµών, η ανάπτυξη υβριδικών στα µη διασυνδεδεµένα νησιά, αλλά και η 
αυτοπαραγωγή σε συνδυασµό µε αποθήκευση. 
 
Θέµα 4: Ταµειακή Ενηµέρωση – Νοµιµοποίηση τραπεζών - εισήγηση από κ 
Μανώλη Σούρσο Ταµία ΣΕΦ 
 

(α.) Το ταµείο του ΣΕΦ είναι: 
• Καταθέσεις στην Alpha Bank σήµερα 4.07.2017 ποσό 33.723,68 €.  
• Καταθέσεις στην Πειραιώς σήµερα 4.07.2017 ποσό 54.850,9 €.  
• Καταθέσεις στην Εθνική σήµερα 4.07.2017 ποσό 1.000 €.  
• Μικρό ταµείο 480,37 €. 

 
Ήτοι, σύνολο ταµείου ΣΕΦ: 89.574,58 €.  
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Θέµα 5: Εκκαθαριστικός λογ. Αυτοπαραγωγής-∆ΕΗ – εισήγ. ∆. Βαριβιτσιώτης 
 
Λόγω απουσίας του κ. ∆. Βαρβιτσιώτη, το θέµα θα συζητηθεί στο επόµενο ∆Σ. 
 
 
Θέµα 6: Προσδιορισµός τόπου και χρόνου της επόµενης συνεδρίασης του ∆.Σ. 
 
Η επόµενη συνεδρίαση του ∆.Σ. θα πραγµατοποιηθεί την Τρίτη 29 Αυγούστου 2017 
και ώρα 16.00, στα Γραφεία ΣΕΦ, Φειδίου 11 και Μπενάκη, 106 78 Αθήνα 
 
 
Μη υπάρχοντος άλλου θέµατος λύεται η συνεδρίαση αφού υπογραφεί το παρόν 
Πρακτικό. 
 

Αθήνα, 4.7.2017 
 

Ο Πρόεδρος  ΚΑΠΕΛΛΟΣ ΣΩΤΗΡΗΣ 

 

Ο Αντιπρόεδρος  ΣΑΚΚΑΣ ΘΑΝΑΣΗΣ  

 

Ο Γραµµατέας ΒΑΡΒΙΤΣΙΩΤΗΣ ∆ΗΜΗΤΡΗΣ  (Απών) 

 

Ο Ταµίας  ΣΟΥΡΣΟΣ ΜΑΝΩΛΗΣ (εξουσιοδότηση σε Σ.Καπέλλο) 

 

Μέλος   ΠΙΤΑΡΟΚΟΙΛΗΣ ΣΟΦΟΚΛΗΣ 

 

Μέλος   ΞΑΝΘΗΣ ΣΠΥΡΟΣ 

 

Μέλος   ΤΙΤΟΠΟΥΛΟΣ ∆ΗΜΗΤΡΗΣ 

 

 
 
 


